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Protokół Nr XXXIV/21 

z XXXIV sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy   

w dniu 21 października 2021 r. 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica, przy  

ul. Sikorskiego 7 w Łobżenicy.  

 

Ad. 1 Sprawy organizacyjne 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja    

O godzinie 14:00 otworzył XXXIV sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy w kadencji 2018-2023. 

Poinformował, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym dzisiejsze obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk.  

Pan Przewodniczący Antoni Kapeja powiedział, że w związku z powyższym ma miejsce 

przetwarzanie danych osobowych osób uczestniczących w obradach sesji, w postaci ich 

wizerunku, barwy głosu i innych danych ujawnionych przez rozmówców. Obowiązek 

informacyjny wobec tych osób spełniany jest poprzez wywieszenie treści klauzuli obowiązku 

informacyjnego na drzwiach wejściowych do sali, w której odbywają się obrady sesji Rady 

Miejskiej w Łobżenicy. Klauzula znajduje się również w Biuletynie Informacji Publicznej 

Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zapoznanie się z treścią informacji. Następnie 

powitał radnych, gości oraz mieszkańców oglądających transmisję z obrad. 

 

Poza Radnymi Rady Miejskiej w Łobżenicy w sesji uczestniczyli: Burmistrz Łobżenicy Piotr 

Łosoś, Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski, Główna Księgowa w Urzędzie 

Miejskim Gminy Łobżenica Dorota Kwiatkowska oraz radca prawny Katarzyna Paczyńska. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił radnych o potwierdzenie obecności w systemie elektronicznym. Poinformował, że  

w sesji uczestniczy dwunastu radnych. Dodał, że Rada może podejmować uchwały.  

Radni nieobecni: Ryszard Biniak, Agnieszka Bury oraz Aleksander Tadych. 

 

Zawiadomienia o sesji oraz listy obecności stanowią załączniki nr 1-5 do protokołu.   
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Ad. 2 Porządek obrad 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że radni otrzymali drogą elektroniczną porządek obrad dzisiejszej sesji. 

Zaproponował, aby punkty jedenasty i dwunasty (podjęcie uchwał w sprawie zmiany WPF 

oraz w sprawie zmian uchwały budżetowej) przesunąć po punkcie piątym (informacja 

Przewodniczącego Rady Miejskiej), w celu wykonania przez pracowników urzędu 

niezbędnych czynności w dniu dzisiejszym w godzinach pracy. 

Zapytał, czy radni mają inne propozycje dotyczące porządku obrad. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie zmianę kolejności porządku obrad - punkt szósty podjęcie uchwały  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica na lata 2021-2034, 

punkt siódmy podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 

2021 rok. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższą zmianę 

w porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Ogłosił przerwę w obradach. 

 

Po wznowieniu obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zgłosił wniosek o reasumpcję głosowania, które miało miejsce przed przerwą, ze względów 

technicznych. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, wyraziła zgodę na 

reasumpcję głosowania. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie zmianę kolejności porządku obrad - punkt szósty podjęcie uchwały  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica na lata 2021-2034. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższą zmianę 

w porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie zmianę kolejności porządku obrad - punkt siódmy podjęcie uchwały 

w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2021 rok. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższą zmianę 

w porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad wraz z wprowadzonymi zmianami. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła porządek obrad 

wraz z wprowadzonymi zmianami: 

1. Sprawy organizacyjne. 

• Otwarcie sesji. 

• Quorum. 

2. Porządek obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2021-2034.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2021 

rok.  
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8. Informacja o bieżącym stanie realizacji inwestycji i zadań remontowych. 

9. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Łobżenica za rok szkolny 

2020/2021. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Powiatem Pilskim dotyczącego 

zasad prowadzenia punktu katechetycznego Kościoła Adwentystów dnia Siódmego  

w Rzeczypospolitej Polskiej.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Promocji Gminy Łobżenica na lata 

2021-2026”.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.  

13. Przedstawienie informacji o oświadczeniach majątkowych radnych, Burmistrza 

Łobżenicy, Zastępcy Burmistrza, Skarbnika Gminy, kierowników gminnych jednostek 

organizacyjnych oraz osób wydających decyzje administracyjne w imieniu 

Burmistrza.  

14. Interpelacje, zapytania radnych. 

15. Wolne głosy i wnioski. 

16. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że radni mogli zapoznać się z protokołem z ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

Otworzył dyskusję w tej sprawie.  

Wobec braku uwag Pan Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził głosowanie w sprawie 

przyjęcia protokołu. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów „przeciw” 

oraz „wstrzymujących się” nie stwierdzono, przyjęła protokół z XXXIII sesji w dniu  

28 września 2021 r. 

 

Ad. 4 Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że radni otrzymali sprawozdanie Pana Burmistrza. Zapytał, czy ktoś z radnych 

chciałby zabrać głos w tym temacie. 



 5 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Przeszedł do realizacji następnego punktu w porządku obrad. 

 

Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 5 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

W związku z brakiem uwag Pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu. 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2021-2034 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że materiał był omawiany na komisjach. Udzielił głosu Panu 

Przewodniczącemu Edwardowi Starszakowi. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Oznajmił, że Komisja Budżetu przeanalizowała projekt zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej, które związane są z propozycjami zmian w uchwale budżetowej. Powiedział:  

„Te zmiany (…) porządkują zakres realizacji inwestycji w tym roku. Niektóre inwestycje 

trochę przyśpieszyły. Inne zostały w niektórych obszarach zmienione, sposób i wielkość 

finansowania, stąd też trzeba to dostosować do limitu zobowiązań i nakładów  

w poszczególnych latach”. Dodał, że opinia Komisji Budżetu jest pozytywna. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXIV/314/21 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2021-2034, która stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na  

2021 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Udzielił głosu Panu Przewodniczącemu Edwardowi Starszakowi. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Oznajmił, na posiedzeniu Komisji Budżetu bardzo szczegółowo i analitycznie omawiano 

projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2021 rok. 

Poinformował, że dokument ten został zaopiniowany pozytywnie. Następnie omówił 

propozycje zmian w budżecie Gminy, obejmujące plan dochodów i wydatków (projekt 

uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby jeszcze zabrać głos. 

 

Wobec braku uwag Pan Przewodniczący zarządził glosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXIV/315/21 w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na  

2021 rok, która stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
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Ad. 8 Informacja o bieżącym stanie realizacji inwestycji i zadań remontowych 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że radni otrzymali materiał. Następnie otworzył dyskusję. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Zapewnił, że żadna inwestycja nie jest zagrożona. Stwierdził, że jest to priorytet. Oznajmił, że 

prace związane z termomodernizacją Urzędu Miejskiego, przedszkola oraz budynku w parku 

miejskim są bardzo zaawansowane. Powiedział: „Właściwie park do końca października. 

Urząd myślę, że do połowy listopada. To samo z przedszkolem”.  

Pan Burmistrz poinformował, że w dniu wczorajszym odbyła się narada dotycząca realizacji 

tej inwestycji. Kontynuował: „Jest zapewnienie wykonawcy, że chcieliby jednak rozpocząć 

prace w Dźwiersznie w tym roku. Wymieniać okna, nawet dach, ale to oczywiście  

w porozumieniu z panią dyrektor, jeżeli będą możliwości organizacyjne. (...) Wykonawca ma 

materiał przygotowany i chciałby te prace rozpocząć, nie czekać na wiosnę”. 

Następnie Burmistrz Łobżenicy oznajmił, że w przypadku kina trwają prace odbiorowe. 

Powiedział, że centrum przyrodniczo-edukacyjne w Chlebnie będzie ukończone do końca 

października. Poinformował, że została podpisana umowa na budowę mostu na rzece 

Łobżonce. Kontynuował: „Dwie drogi fogrowskie. Ogłosiliśmy przetarg. Musieliśmy ten 

przetarg unieważnić i jeszcze raz go ogłosić. Rozstrzygnięcie jest 26 października. Chodziło  

o terminy. Po tym pierwszym przetargu pozostałyby trzy dni na wykonanie. Oczywiście 

byłoby możliwe. To nie jest duże zadanie, ale jednak dla celów bezpieczeństwa i formalnych 

ten przetarg jeszcze raz ogłosiliśmy”. 

W dalszej części wypowiedzi Pan Burmistrz oznajmił, że rozpoczyna się budowa garażu przy 

OSP w Łobżenicy. W poniedziałek firma wchodzi na plac budowy. Powiedział: „Wszystkie 

najważniejsze inwestycje są mocno zaawansowane. Nie ma żadnego zagrożenia”. Dodał: 

„Wszystkie dokumentacje, które planowaliśmy na ten rok są przygotowywane, realizowane. 

Myślę tutaj o chodniku do Górki Klasztornej z Rataj”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag zamknął dyskusję i przeszedł do realizacji następnego punktu  

w porządku obrad. 
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Informacja o bieżącym stanie realizacji inwestycji i zadań remontowych stanowi załącznik  

nr 11 do protokołu. 

 

Ad. 9 Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Łobżenica za rok 

szkolny 2020/2021 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Przypomniał, że na posiedzenie Komisji Oświaty zostali zaproszeni dyrektorzy szkół. 

Oznajmił, że mieliśmy okazję porozmawiać o sprawach oświaty. Zapytał, czy ktoś z radnych 

chciałby zabrać głos. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Poinformował, że w pracach Komisji Oświaty uczestniczyli Pan Burmistrz Piotr Łosoś, Pan 

Wiceburmistrz Józef Lewandowski, Pan Przewodniczący Antoni Kapeja, Główna Księgowa 

Pani Dorota Kwiatkowska oraz Dyrektor CAF-u Pan Marek Połczyński. Oznajmił, że  

w imieniu komisji wystosował zaproszenie do dyrektorów jednostek oświatowych. Z pięciu 

placówek reprezentowane były cztery. Powiedział: „Niestety jedna nie była. Było tylko 

przesłane usprawiedliwienie, że nie może uczestniczyć”. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej kontynuował, że przedmiotem pracy 

była informacja, jaką składa się corocznie z realizacji zadań oświatowych i wyników 

egzaminów zewnętrznych. Dyskusja toczyła się zgodnie z porządkiem otrzymanej informacji. 

Powiedział: „Stan organizacji i baza lokalowa oraz baza do działalności oświatowej. W tym 

punkcie była dosyć długa dyskusja ze względu na pewne trudności lokalowe w Fanianowie  

z przedszkolem, ale była bardzo rzeczowa dyskusja i myślę obu stronom dała rozjaśnienie 

sytuacji i mamy pełną świadomość i rozeznanie”. 

Następnie Pan Przewodniczący Mariusz Wiśniewski oznajmił, że w informacji przedstawiono 

kwestię kadr i systemów doskonalenia zawodowego nauczycieli. Powiedział, że zawsze dużą 

dyskusję wywołuje punkt dotyczący poziomu nauczania. Chodzi tu o egzaminy zewnętrzne. 

Stwierdził: „Tutaj należy wyróżnić dwie szkoły Wiktorówko i Fanianowo, które są na 

najlepszej drodze do osiągnięcia” średnich powiatowych. „Niestety pozostałe jednostki 

oświatowe jeszcze są pod tym progiem dosyć daleko i myślę, że muszą jakieś działania 

wykonać”. Kontynuował: „Szkoła Dźwierszno była prezentowana tutaj również  

i przedstawiła program dochodzenia do tych lepszych wyników”. 
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W dalszej części wypowiedzi Pan Przewodniczący Mariusz Wiśniewski oznajmił, że  

w informacji o oświacie przedstawiono formy pracy wychowawczej w szkołach, stan 

realizacji zadań oświatowych Gminy na rzecz uczniów i szkół oraz średnie wynagrodzenie 

nauczycieli.  

Poruszył również kwestię funkcjonowania jednostek oświatowych w czasie epidemii  

COVID-19. Poinformował, że złożył wyrazy szacunku i podziękowania dla nauczycieli. 

Powiedział: „Widziałem jak w pierwszym etapie nauczyciele pracowali, a w drugim to był 

krok milowy do przodu i było widać postęp”. Zwrócił uwagę na zwiększenie kompetencji 

cyfrowych nauczycieli. Pracownicy pedagogiczni szkół dodatkowo pełnili funkcję 

„sieciowców”. Każdy nauczyciel musiał w domu radzić sobie sam z łącznością z uczniami. 

Pan Przewodniczący Mariusz Wiśniewski stwierdził, że przeprowadzona dyskusja była 

merytoryczna, z korzyścią dla trzech stron: radnych, dyrektorów oraz organu prowadzącego. 

Dodał, że Komisja Oświaty zaopiniowała powyższą informację jednogłośnie pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Oznajmił: „Pan Przewodniczący powiedział, że była dobra dyskusja. Dodam, że była bardzo 

jeszcze emocjonująca ta dyskusja, bo jak rozmawiamy o edukacji dzieci i młodzieży to 

zawsze kierujemy się troską, żeby z tej naszej gminy mogli ludzie wyjść tacy, którzy 

dorównają, a nawet przewyższą swoim poziomem wiedzy, umiejętnościami swoich 

konkurentów, bo jak się mieszka w małych środowiskach to trzeba mieć więcej sił, więcej 

odwagi, więcej przebojowości, żeby zabiegać o to, żeby się znaleźć w tym konkurencyjnym 

świecie”.  

Pan Przewodniczący Edward Starszak stwierdził, że wpływ na proces edukacji ma szkoła, 

rodzice, uczniowie oraz nauczyciele. Powiedział: „Kierując się troską rozważamy na 

poziomie Rady, na poziomie Burmistrza jako też organu nadzorującego i prowadzącego, 

różne problemy, które w szkołach występują. Oczywiście tak jak kolega powiedział ta 

sytuacja w szkole jest dosyć zróżnicowana, ale ja też mam takie wrażenie, że chociaż iż 

szkoła ma gorsze czy lepsze wyniki to ważne jest to, że są pozytywne symptomy, które 

świadczą o tym, że jest wola działania, żeby sytuację poprawić”.  

Następnie Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego stwierdził, że jeżeli  

w szkole w Dźwiersznie Małym zostałby zrealizowany program, o którym wspomniał radny 

Mariusz Wiśniewski, „to możemy śmiało powiedzieć, że sytuacja idzie w dobrym kierunku”. 

Oświadczył, że rozwiązania dotyczące oświaty, które na początku wywoływały emocje, po 
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latach okazały się korzystnymi posunięciami. Kontynuował: „To co Pan Przewodniczący 

mówi, że jest potrzebna rozmowa, bo mamy za mało kontaktów, ale my musimy swoje 

oczekiwania jako władze tej Gminy, Rada jako organ stanowiący i Burmistrz jako organ 

wykonawczy, reprezentant Gminy, musimy to pokazywać, że my patrzymy na to co się  

w szkole dzieje”. Dodał, że Gmina wzmacnia narzędzia edukacji. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oświadczył, że oświata jest jednym z priorytetowych zadań. Powiedział, że od pierwszych 

dni urzędowania przywiązywaliśmy do tego ogromną wagę. Sytuacja w oświacie jest na 

bieżąco analizowana. Stwierdził: „Nie ma żadnego powodu, żeby nasze dzieci były gorzej 

wyedukowane od dzieci z innych środowisk”.  

Pan Burmistrz oznajmił, że niepokoi go „średnia ocen poniżej średniej powiatowej”. 

Kontynuował: „To jest jakiś wyznacznik. (...) Rzeczywiście to wszystko ruszyło do przodu. 

Myślę tak, że z punktu widzenia organu prowadzącego stworzyliśmy wiele takich 

mechanizmów, które mają sprzyjać podnoszeniu poziomu nauczania i budować dobrą 

atmosferę wokół tego. To są nasze cykliczne spotkania z dyrektorami”. Poinformował, że 

zachęcamy nauczycieli do różnych działań. Wspomniał o nauce pływania dla uczniów. 

Następnie Burmistrz Łobżenicy powiedział: „Dobra szkoła to w moim odczuciu dobry 

dyrektor i takie przykłady już mamy, to dobry nauczyciel, dobry zespół nauczycieli w szkole 

tak samo myślący, tak samo działający w stosunku do indywidualnego ucznia. To współpraca 

z organem prowadzącym, Radą Miejską i rodzice. Niezależnie od tego co dzisiaj 

obserwujemy w środowisku. Szkoła musi robić swoje, musi robić to do czego jest powołana”. 

Mamy takie przykłady, że podjęte kilka lat temu decyzje dają dzisiaj wymierne efekty. 

Funkcjonowanie szkoły to złożony mechanizm. 

Włodarz Gminy poinformował, że oświatą zajmuje się na co dzień Pan Burmistrz 

Lewandowski. Oznajmił: „Tyle ile spotkań jest. Tyle ile rozmów jest. Tyle różnych decyzji 

musimy podejmować, ale zawsze idziemy na rękę, zawsze rozwiązujemy te problemy. 

Staramy się zauważać również i chwalić za dobre rzeczy. Jest taki duży kredyt zaufania  

i mamy dobre już przykłady podjętych decyzji”, np. funkcjonowanie jednej kuchni, która 

wydaje paręset obiadów. 

W dalszej części wypowiedzi Pan Burmistrz powiedział, że powracamy do tematu żłobka  

w Łobżenicy i „chcemy go zrobić” w części Przedszkola Publicznego. Poinformował:  

„Nie uważam, żebyśmy musieli budować żłobek. Wymaga to pewnych decyzji i podjęcia 

działań organizacyjnych, bo musielibyśmy chyba ze dwa oddziały przedszkolne wyprowadzić 
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z przedszkola, ale mamy takie możliwości na bazie tutaj szkoły na Sikorskiego w starym 

budynku, bo oddział przedszkolny na parterze musi być”. Kontynuował: „Jest taka szansa. Już 

z panią dyrektor o tym rozmawiamy, a wiemy jakie jest zapotrzebowanie na żłobek”. 

Burmistrz Łobżenicy dodał: „Bardzo dziękuję za tę współpracę Panu Przewodniczącemu 

Komisji, za naprawdę konstruktywną dyskusję i jeżeli tak będziemy rozmawiali to widzę to  

w takiej dobrej perspektywie”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oświadczył, że dbanie o oświatę to troska o nasze dzieci i przyszłe pokolenia. Powiedział: 

„Trzeba sobie zadać pytanie. W jaki sposób jeszcze zaangażować, pomóc i kogo, aby te 

wyniki były lepsze. I tu mam na myśli właśnie w tym roku, w tej pandemii bardzo takim 

wyznacznikiem do pomocy oprócz laptopów, oprócz tego zdalnego, byli rodzice”.  

Przewodniczący Rady Miejskiej kontynuował: „Dziecko jeśli będzie miało tuż przy sobie 

rodzica do pomocy, będzie zaangażowany, to jest szansa, że nauczyciel pomoże nauczyć  

i będą z tego owoce i sukcesy będziemy mogli mieć”. Stwierdził, że oświata jest bardzo 

ważnym tematem dla radnych. Przedstawiona informacja pokazuje dobre i słabe strony. 

Powiedział: „To, że komisja pozytywnie zakończyła to spotkanie to wcale nie znaczy, że jest 

wszystko ok, że nas ma uśpić, że teraz tylko czekać na dobre czasy. Należy nad tym cały czas 

czuwać, pomagać, współpracować z dyrektorami i będziemy to robili”. 

Pan Przewodniczący Antoni Kapeja dodał, że radni wspierają oświatę, ale jest to uzależnione 

od finansów. 

Wobec braku innych uwag zamknął dyskusję i przeszedł do realizacji następnego punktu  

w porządku obrad. 

 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Łobżenica za rok szkolny 2020/2021 

stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Powiatem Pilskim 

dotyczącego zasad prowadzenia punktu katechetycznego Kościoła Adwentystów dnia 

Siódmego w Rzeczypospolitej Polskiej 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 
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W związku z brakiem uwag Pan Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem 

uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXIV/316/21 w sprawie zawarcia porozumienia z Powiatem Pilskim dotyczącego 

zasad prowadzenia punktu katechetycznego Kościoła Adwentystów dnia Siódmego  

w Rzeczypospolitej Polskiej. 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Promocji Gminy Łobżenica na 

lata 2021-2026” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że radni otrzymali materiał. Oznajmił, że Komisja Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego wypracowała wniosek o wprowadzenie do Programu Promocji Gminy 

Łobżenica na lata 2021-2026 zapisu dotyczącego odznaki honorowej „Zasłużony dla Gminy 

Łobżenica”. Następnie zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że temat promocji znajduje się w obszarze zainteresowania Komisji Budżetu. 

Stwierdził, że zapisy w nowym programie promocji bardzo sensownie pokazują dalszy etap 

budowania marki Gminy. 

Oznajmił: „Budowa promocji wewnętrznej (...) to jest właściwy kierunek, bo nie możemy 

zacząć od zewnętrznej promocji w takim silnym wydaniu nie mając wewnątrz 

uporządkowanych spraw i między innymi zagadnienia, które zostały wpisane idą w tym 

kierunku, żeby już zakończyć budowanie wewnętrznych elementów, (...) narzędzi do 

realizacji zadań promocyjnych i już w tym czasie dość zdecydowanie wyjść z pewnymi 

aspektami dotyczącymi tej promocji zewnętrznej”. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego kontynuował, że realizacja 

programu promocji Gminy będzie skorelowana ze środkami finansowymi. Pozytywnie ocenił 

działania mające stworzyć system szerszej komunikacji Gminy z mieszkańcami. Wspomniał  

o wykorzystaniu odpowiedniej aplikacji. Poinformował, że koszt nie jest duży.  
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Następnie Pan Przewodniczący Edward Starszak zwrócił uwagę na to, że w programie 

promocji jest „pomysł, żeby stworzyć sieć dystrybucji materiałów promocyjnych”. 

Powiedział: „Trzeba stworzyć sieć w oparciu o istniejące (...) struktury gminne czy 

biznesowe, gdzie będzie można zakupić za cenę przynajmniej pokrywającą zwrot produkcji 

tych materiałów”.  

Stwierdził, że ważną kwestią jest docenienie osób, które „rzeczywiście dla tej gminy dużo 

zrobiły, czy to osób z zewnątrz czy też tutaj wewnątrz”. Przewodniczący Komisji Budżetu  

i Rozwoju Gospodarczego kontynuował: „Mamy te Łobżenickie Dziki, ale to jest bardziej 

statuetka biznesowa, taka za działalność (...), a tu by była rzeczywiście taka rzecz za 

działalność publiczną, działalności społeczną, taką, która przez lata na przykład przez kogoś 

była prowadzona aktywność i w sumie należałoby to docenić i to miało by być na zasadzie 

odznaki”. Przypomniał, że pewne działania w tym celu zostały już podjęte. Nie zostały one 

jednak z różnych względów dokończone.  

Pan Przewodniczący Edward Starszak dodał: „Wydaje się, że jesteśmy w stanie to uczynić  

i dobrze by było, żeby zgodzić się na tą poprawkę do programu. Burmistrz wczoraj ją 

akceptował już na komisji”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Stwierdził, że promocja to zaproszenie do naszej gminy. Powiedział, że jest to ważna kwestia. 

Poinformował, że program promocji jest oparty na diagnozie gminy, na naszym potencjale. 

Oznajmił, że dokument ten został usystematyzowany w bloki tematyczne.  

Pan Burmistrz kontynuował, że systematyczna realizacja programu promocji powinna 

przynieść oczekiwane efekty. Powiedział: „Oczywiście, że my nie jesteśmy konkurencyjni 

jeżeli chodzi o naszą gminę z bardziej atrakcyjnymi ośrodkami, ale w zderzeniu z podobnymi 

gminami absolutnie możemy się wyróżniać”. Przypomniał, że mamy herb, flagę oraz logo. 

Stwierdził, że wszystkie jednostki powinny na swoich obiektach „te znaki identyfikacyjne 

posiadać”. 

Następnie Burmistrz Łobżenicy poinformował o propozycji przeznaczenia na promocję  

w 2022 r. kwoty 220 tys. zł. Powiedział: „To są środki, które pozwolą oczywiście tą promocję 

już prowadzić, ale tam są pieniądze i na dożynki i na nasze różne spotkania”. Promocji nie 

można utożsamiać tylko z gadżetami. Kontynuował, że na tyle, na ile środki finansowe 

pozwolą, będziemy realizowali program promocji. Dodał: „Na bazie tej naszej historii, tego 

całego potencjału, który tutaj mamy, naprawdę możemy zbudować fajną opinię  

o miejscowości, żeby ta nasza ciężka praca była doceniona”. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag zamknął dyskusję. W związku z wyłączeniem prądu Pan 

Przewodniczący ogłosił przerwę w obradach. 

 

Po wznowieniu obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie przyjęcie poprawki polegającej na wprowadzenie do Programu 

Promocji Gminy Łobżenica na lata 2021-2026 zapisu dotyczącego odznaki honorowej 

„Zasłużony dla Gminy Łobżenica”. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła poprawkę. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Promocji Gminy 

Łobżenica na lata 2021-2026” wraz z poprawką.  

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXIV/317/21 w sprawie przyjęcia „Programu Promocji Gminy Łobżenica na lata 

2021-2026” - wraz z poprawką. 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że podatek od nieruchomości wzrośnie o 4,3%, co daje kwotę 130 tys. zł  

w skali roku. Oznajmił: „Mamy tutaj potrzeby w różnych przedsięwzięciach i na pewno 
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koszty bieżące też wzrastają. (...) Też jest inflacja, więc te ceny usług i towarów wzrastają”. 

Powiedział: „Tutaj raczej nie będzie odczuwalny wzrost, bo 130 tys. dla Gminy, a dla 

poszczególnych osób to nie będą wielkie kwoty”. Kontynuował: „Potrzeby wzrastają, więc te 

(...) coroczne waloryzacje są konieczne, żeby potem nie było jakiś skokowych działań”. 

Dodał, opinia Komisji Budżetu jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXIV/318/21 w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

która stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Ad. 13 Przedstawienie informacji o oświadczeniach majątkowych radnych, Burmistrza 

Łobżenicy, Zastępcy Burmistrza, Skarbnika Gminy, kierowników gminnych jednostek 

organizacyjnych oraz osób wydających decyzje administracyjne w imieniu Burmistrza 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Przedstawił informację z analizy oświadczeń majątkowych radnych. Powiedział: „Działając 

na podstawie art. 24h ust. 6 i 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym  

(Dz. U. z 2021 r. poz. 1372) dokonałem analizy oświadczeń majątkowych Radnych Rady 

Miejskiej w Łobżenicy złożonych według stanu na dzień 31 grudnia 2020 r. Wszyscy 

zobowiązani radni złożyli wymagane oświadczenia w terminie do dnia 30 kwietnia 2021 r.”  

Przewodniczący Rady Miejskiej oznajmił: „Po przeprowadzonej analizie nie stwierdziłem 

nieprawidłowości w otrzymanych oświadczeniach majątkowych. W tej sytuacji nie 

zachodziła konieczność wnioskowania o podjęcie czynności sprawdzających przez 

uprawnione organy”. 

Poinformował: „Jeden egzemplarz każdego oświadczenia majątkowego wraz z kopią zeznania 

podatkowego o wysokości osiągniętego dochodu (PIT) został przekazany do Urzędu 

Skarbowego w Pile. Kopie oświadczeń zostały również przekazane Burmistrzowi Łobżenicy 
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w celu opublikowania w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego Gminy 

Łobżenica”.  

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Pana Burmistrza o przedstawienie 

informacji o oświadczeniach majątkowych. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił: „Działając na podstawie art. 24h ust. 6 i 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.  

o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2021 r. poz. 1372) dokonałem analizy oświadczeń 

majątkowych Zastępcy Burmistrza, Skarbnika Gminy, Sekretarza Gminy, kierowników 

jednostek organizacyjnych oraz osób wydających decyzje administracyjne w imieniu 

Burmistrza, którzy byli zobowiązani do ich złożenia wyjątkowo w tym roku w terminie do 

dnia 30 kwietnia 2021 r.  

Powiedział: „Zobowiązanych do złożenia oświadczeń majątkowych było 13 osób. Wszystkie 

osoby zobligowane przepisami ww. ustawy do złożenia oświadczeń majątkowych rocznych 

złożyły przedmiotowe oświadczenia za rok 2020 w dwóch egzemplarzach wraz z kopiami 

zeznania o wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowym (PIT) za rok 2020  

w ustawowym terminie do dnia 30 kwietnia 2021 r. Ponadto 3 osoby złożyły oświadczenia 

majątkowe w roku 2021 z powodu odwołania, zaprzestania pełnienia funkcji na stanowisku 

kierowniczym oraz 3 osoby złożyły pierwsze oświadczenia majątkowe w terminie 30 dni od 

dnia powołania na stanowisko lub od dnia zatrudnienia”. 

Następnie Pan Burmistrz poinformował: „Podczas przeprowadzonej analizy oświadczeń za 

2020 rok i porównania treści analizowanego oświadczenia majątkowego oraz załączonej kopii 

zeznania o wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowym (PIT) nie stwierdziłem 

nieprawidłowości w złożonych oświadczeniach. Część jawna złożonych oświadczeń 

majątkowych została opublikowana w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego 

Gminy Łobżenica. Zgodnie z dyspozycją art. 24h ust. 6 ustawy o samorządzie gminnym po 

jednym egzemplarzu oświadczeń majątkowych wraz z kopiami zeznań PIT pracowników 

samorządowych przekazałem do Urzędów Skarbowych właściwych ze względu na miejsce 

zamieszkania składającego oświadczenie celem dokonania przez ten organ stosownej analizy 

dokumentów”.  

Burmistrz Łobżenicy dodał, że urzędy skarbowe przekazują informację z analizy oświadczeń 

majątkowych do dnia 30 października każdego roku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Przeszedł do realizacji następnego punktu w porządku obrad. 
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Ad. 14 Interpelacje, zapytania radnych 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że interpelacje, które wpłynęły w okresie międzysesyjnym, zostały przekazane do 

Pana Burmistrza.   

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym temacie. 

 

Radni nie zgłosili uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Przeszedł do realizacji następnego punktu. 

 

Ad. 15 Wolne głosy i wnioski 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Wiesław Bodetko 

Poinformował, że w Dźwiersznie koło „skupu leży tablica, baner do ogłoszenia”. Dostrzegł 

potrzebę usunięcia tej rzeczy.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Czesław Malak 

Zapytał, czy dojdzie do przebudowy chodnika przy drodze wojewódzkiej nr 242  

w Dźwiersznie Wielkim. Dodał: „To już koniec października i tam się nic nie dzieje”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Krzysztof Matejek 

Powiedział, że mieszkańcy dopytują, czy działają już pompy, które mają nawadniać boisko  

w Łobżenicy. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poprosił radnego Wiesława Bodetko o podanie numeru telefonu, który znajduje się na leżącej 

tablicy w Dźwiersznie. 

Odpowiadając na pytanie dotyczące chodnika w Dźwiersznie Wielkim Burmistrz Łobżenicy 

oznajmił, że według posiadanych informacji „na pewno wejdą na roboty w tym roku i ma być 

rozpoczęta kontynuacja tego chodnika. Jest potwierdzenie, jest po przetargu. Prawdopodobnie 

wykonawca gdzieś kończy pracę. Jest jeszcze listopad, jest jeszcze grudzień”. 
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Pan Burmistrz wspomniał o „wycince” dróg powiatowych. Powiedział, że tematem projektu 

na stadionie miejskim była zbiórka wody opadowej, a nie nawadnianie stadionu. 

Poinformował: „Podjęliśmy temat, ponieważ mieliśmy gotową dokumentację projektową na 

wykonanie nawadniania boiska. Oczywiście nie mieliśmy na to pieniędzy. Jak się pojawił 

projekt tej małej retencji no to wtedy zainteresowaliśmy nasz Zakład Gospodarki 

Komunalnej, Pana Prezesa, czy by tego nawadniania nie zrobili. Zrobili to zgodnie  

z dokumentacją”.  

Burmistrz Łobżenicy kontynuował: „Oczywiście nastąpiły małe zmiany przekrojów rur itd. 

Kontaktował się Prezes wielokrotnie z tymi producentami zraszaczy itd., bo chcieliśmy, żeby 

to było zrobione dobrze. (…) Wiemy jak nawadnia. Jest taka może sytuacja na środku. To też 

zależy od warunków atmosferycznych, od wiatru, że gdzieś ta woda nie dochodzi. Ale to nie 

jest tak, żeby tam był jakiś problem z tym nawadnianiem”. 

Następnie Pan Burmistrz oznajmił: „Małą korektę tam trzeba zrobić. Na szczytach, tam gdzie 

są bramki, to z jednego szczytu przesunąć zraszacz bliżej bramki i to powinno już wszystko 

wtedy zadziałać, ale naprawdę nie ma problemu”. 

 

Ad. 16 Zakończenie obrad sesji. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Antoni Kapeja o godzinie 15:27 zakończył obrady XXXIV sesji Rady Miejskiej. 

 

Protokołował:         Przewodniczył: 

/-/ Łukasz Sobieszczyk       /-/ Antoni Kapeja 

 


